
Til Thomas Woldiderich/ BK Stefan
 
Det er korrekt, at Folkeoplysningsudvalget har valgt at forlænge alle bookinger et år.
 
Der vil medio 2015 blive udsendt yderligere information om dette.
 
Tider i offentlige faciliteter fordeles efter de gældende retningslinjer for støtte til folkeoplysning i Københavns Kommune.
 
Af retningslinjernes kap.5.5 fremgår, at ansøgere, der ved en ansøgningsrunde søger om en tid de har haft i foregående 
sæson, og som de ikke har misligholdt, har højere prioritet end andre ansøgere.
 
Hvis den forening, der har tiden nu genansøger den, vil de derfor have en højere prioritet end jer, da en ny fordeling altid 
tager udgangspunkt i den gældende.
 
At indgive en ansøgning om tid er ikke ensbetydende med, at man får det man søger, da antallet af ansøgninger langt 
overstiger den kapacitet, der er til rådighed.
 
Afvikling af ansøgningsrunde og efterfølgende fordeling vil derfor ikke sikre jer, at I tildeles de tider som I søger, uanset om I 
engang har haft tiden.
 
 
Med venlig hilsen 
 
Peter Østervang Andersen
________________________
Københavns Kommune
Kultur- & Fritidsforvaltningen
Fritid KBH
 
Folkeoplysning, Tilskud og Events
 
Nyropsgade 1, 3. sal
1602 København V
 
Tlf. 23 65 59 04
 
www.fritid.kk.dk
 
EAN 5798009780393
 
Fra: Thomas W [mailto:thaw78@gmail.com] 
Sendt: 24. december 2014 12:24
Til: KFFAFD_Booking
Cc: Mads Hansen; <brock@fireoflove.dk>; <Hyrde@webspeed.dk>
Emne: Booking af indendørs-faciliteter for 2015-2017
 
Kære Københavns Kommune (Kultur- og Fritidsforvaltningen),
Vi er en række frivillige fodboldtrænere i boldklubben BK Stefan for cirka 35 børn i alderen 8-10 år. 
I 2 år har vi lidt under, at vores bestyrelse var for sent ude til at booke ordentlige indendørs-faciliteter til træning af 
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børnene. Det har været 2 ekstremt hårde år hvor vi har kæmpet for at fastholde drengene så klubben ikke mister 
hele sin ungdomsafdeling.
De tilbageværende indendørs-faciliteter, som har været tilgængelige har været helt utilstrækkelige og er naturligvis 
også dem, som ingen andre gider at benytte sig af.
Derfor har vi i lang tid gået og set frem til den 1. januar 2015, hvor der blev åbnet op for nye bookinger for 2015-
2017, og dermed mulighed for, at vi ENDELIG kunne få nogle ordentlige faciliteter til drengene. De går alle 
sammen på Utterslev skole og derfor var tanken at booke tider der eller i omegnen.
Nu ser vi så, at I grundet et forsinket IT-system øjensynligt blot har valgt at forlænge alle tidligere bookinger med 
1 år - og lade alle os som står med ringe muligheder i stikken i endnu et år:
http://interbook.kk.dk/netinterbook/index.html
Det kan simpelthen ikke være jeres alvor, og vi håber i den grad, at vi har misforstået noget. Så må det blot være 
det gamle system, som køres videre indtil I er helt klar med det nye.
For hvis blot alle tidligere bookinger forlænges, så træder I virkelig på de klubber som har gået og ventet længe på 
at få bedre muligheder. Det er så trist, som noget overhovedet kan være.
Vi ser frem til jeres snarlige tilbagemelding. Denne mail er sendt i kopi til kultur- og fritidsborgmesteren samt 
dennes sekretariat.
Venlig hilsen
Thomas Woldiderich
Træner i BK Stefan
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